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De gemeente Alblasserdam nodigt u uit voor de 

feestelijke oplevering van het project 

herstructurering Vinkenwaard Noord  

 

Het einde van de uitvoering van het project is in zicht. Door 

een intensieve samenwerking met gemeente, OV de Noord en 

andere belanghebbende ondernemers is het project 

Herstructurering Vinkenwaard Noord een mooi voorbeeld 

geworden van "samen doen"! Bedrijventerrein Vinkenwaard 

Noord ligt er weer prachtig bij.   

Zonder uw wensen en ideeën kenbaar te maken was dit 

resultaat ondenkbaar geweest. De gemeente is trots hoe de 

communicatie en samenwerking is verlopen en daarom 

nodigen wij u graag uit voor een feestelijke oplevering op 

 

 

Ondernemers en politici gaan 

op circulaire handelsmissie in 

de Drechtsteden 

 

Cirkellab en Platform Duurzaamheid 

Dordrecht bundelen elkaars krachten 

om de circulaire economie - een 

vernieuwende economische blik waarbij 

alles zijn weg en waarde terugvindt in 

de kringloop - aan te jagen in de regio. 

Daarvoor organiseren zij een circulaire 

reis door de Drechtsteden op 

woensdagmiddag 10 juni.  

“Wij helpen organisaties graag het 

potentieel van de circulaire economie te 

benutten. Concrete handvatten en 

uitvoering om de bedrijfsvoering niet 
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donderdag 18 juni om 16:00 uur, hoek Edisonweg / 

Ampèrestraat. 

Wethouder Verheij zal samen met Maurits de 

Haan de stuurgroep herstructurering Vinkenwaard Noord 

van OV de Noord om 16:15 uur de openingshandeling 

verrichten .  

U wordt in een feestelijke omgeving voorzien van een hapje en 

een drankje.  

Voor informatie kunt u contact opnemen met Esther Smit via 

e.smit@alblasserdam.nl 

Wij zien u graag op 18 juni.  

Met vriendelijke groet, namens Gemeente Alblasserdam en 

OV de Noord, 

Wethouder Peter Verheij, voorzitter Edwin Struis en Maurits de 

Haan  

 

Webinar van de KVK op woensdag 10 juni 2015: 

Uw bedrijf futureproof met Smart Industry! 

 

De gevolgen van Smart Industry zullen immens zijn voor 

ondernemend Nederland. Voor bedrijven openen zich nieuwe 

wegen voor samenwerken, produceren en geld verdienen. Uit 

onderzoek onder het ondernemerspanel van de Kamer van 

Koophandel (2014) blijkt dat slechts 14% van de ondervraagde 

ondernemers er volop mee bezig is. Maar 42% gaf aan in te 

zien dat deze ontwikkeling hun bedrijf gaat raken. De Kamer 

alleen duurzamer, maar vaak ook 

goedkoper, beter, mooier of efficiënter 

te maken”, aldus Jeroen Put van 

Cirkellab. Daarom gaan we samen met 

ondernemers, politici en investeerders 

bij een aantal innovatieve, circulaire 

bedrijven langs in de regio om kennis 

en inspiratie uit te wisselen en slimme 

verbindingen te leggen. Key note 

speaker van de middag is Koen de 

Snoo, directeur duurzaamheid van het 

ministerie Infrastructuur en Milieu. Hij 

neemt de gasten tijdens de 

handelsmissie mee in de economische 

kansen van een circulaire, regionale 

economie.  

Lees Meer  

 

Genomineerden Innovatie 

Award 2015 bekend 

 

De genomineerden voor de Innovatie 

Award 2015 zijn bekend. De vier 

genomineerden zijn: Cofana 

(Sliedrecht), Danser Group (Sliedrecht), 

IQ Messenger (Dordrecht) en Livable 

(Rotterdam). 

 

De uitreiking van de Innovatie Award 

2015 vindt plaats op woensdag 10 juni 

a.s. tijdens een gala-avond in het 
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van Koophandel helpt bedrijven graag op weg met informatie 

en praktijkvoorbeelden van Smart Industry.  

Go Smart Industry Talk op 10 juni om 20.30 uur; een 

praktische live uitzending voor ondernemers. Luister mee of 

stel uw vragen aan een specialistisch panel. 

• Hoe maakt u uw bedrijf futureproof? 

• Hoe versnelt u in de nieuwe digitale wereld? 

• Hoe doen anderen dat succesvol? 

Geïnteresseerd? Doe dan mee aan het webinar Go Smart 

Talk, de live uitzending op 10 juni van 20:30 tot 21:30 uur. 

Meldt U aan en klik hier.  

Of kijk voor meer informatie op www.kvk.nl/advies-en-

informatie/innoveren/smart-industry/ 

 

Waterbus in de spits sneller en vaker 

 

Lijn 20 van de waterbus vaart vanaf 1 juni in de spits vaker en 

sneller tussen de Merwekade in Dordrecht en de Erasmusbrug 

in Rotterdam. Van maandag t/m vrijdag vaart er tijdens de 

ochtend- en avondspits een extra schip.  

De extra waterbus-spitsdienst zorgt voor meer afvaarten en 

extra capaciteit in de ochtend- en avondspits. Het extra schip 

stopt in Dordrecht, Alblasserdam, Ridderkerk, Krimpen a/d 

IJssel en Rotterdam-Erasmusbrug. In Alblasserdam en 

Dordrecht kan worden overgestapt richting de andere 

Drechtsteden Hendrik-Ido-Ambacht, Papendrecht, Sliedrecht 

en Zwijndrecht. De OV chipkaart is geldig en de fiets mag 

Postillion Hotel Dordrecht.Voorafgaand 

aan de uitreiking van de Innovatie 

Award 2015 zullen Jan Peter 

Balkenende, Richard Korteland en Wim 

de Leur de resultaten presenteren van 

de workshops die tijdens het congres 

Aerospace meets Maritime van 28 mei 

jl. aan de orde zijn geweest. 

Tevens vindt de uitreiking plaats van 

een studiebeurs in het kader van het 

NexTech Scholarship en is er de 

uitreiking ‘leerling – leerbedrijf 

vakmanschap’ van het Da Vinci College 

en Metalent.De Innovatie Award is een 

jaarlijks terugkerende 

innovatiewedstrijd voor innovatieve 

regionale producten, diensten en 

samenwerkingsverbanden. Innovaties 

kunnen zowel technologisch als niet-

technologisch van aard zijn. 

 

Bijeenkomst ZZP 

Drechtsteden een succes in 

Sliedrecht  

 

Donderdagvond 28 mei jl. heeft het 

platform ZZP Drechtsteden voor het 

eerst haar bijeenkomst in Sliedrecht 

gehouden in het Bedrijvencentrum. Een 

laagdrempelig platform voor alle ZZP-

ers binnen de Drechtsteden.  
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gratis mee aan boord.De Drechtsteden dragen gezamenlijk 

ruim zeven ton per jaar bij aan de dienstregeling. 

Nog beter  a l ternat ie f  t i jdens spi ts  

Portefeuillehouder Mobiliteit van het Drechtstedenbestuur 

Hans Tanis: “Bereikbaarheid is een belangrijk regionaal thema 

voor de samenwerkende Drechtsteden. Deze vorm van 

vervoer over water maakt onze regio uniek. Daarom zijn we 

zeer content met deze uitbreiding. Voor inwoners en 

werknemers op fiets- of wandelafstand van de haltes, is de 

waterbus nu een nog beter alternatief voor het dagelijkse 

fileleed tijdens de spitsuren. Het nieuwe schip is bovendien 

elektrisch, dus duurzaam en draagt zo bij aan een betere 

luchtkwaliteit.” 

 

De avond stond in het teken van social 

media. Dimphi van Amen, mede-

bestuurslid en communicatieadviseur, 

hield een interactieve presentatie. Aan 

het einde van de bijeenkomst werd 

door Reinieke de Vries, bestuurslid 

Bedrijvencentrum, tekst en uitleg 

gegeven over het concept van werken 

binnen het centrum en werden er ook 

een paar units en een vergaderruimte 

bezocht. 

Lees Meer 
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